
Udvalgsmøde d.2.feb.     SAND-Nordvestsjælland. 

Referat. 

Deltager: Susanne Moos, Helle, Carsten og Tobias fra sekretariatet. 

Ikke deltagende: Maja. 

Dagsorden. 

1. Udsatteråd. 

Slagelse udsatteråd. 

Carsten deltog p.v.a. af Susanne Moos. 

Carsten videreformidler følgende: 

Der bliver lavet et høringssvar ift. varmestuen i Korsør.  

Der bliver snakket om at udsatterådet skal på studietur. 

Der blev snakket om at det sociale frikort er midlertidig, men pt er det forlænget og der ligger et 

politisk ønske om at forlænge ordningen og forbedre denne.  

Tofter er blevet godkendt til at have 8 nye pladser, der skal være § 110 og 107 plaser. 

Der skal spares i Slagelse kommune og det kommer til at påvirket serviceniveauet.  

Næste møde i udsatterådet er 15 marts og mødes skal holdes på Center for social udvikling. 

 

Roskilde udsatteråd. 

Carsten formidler følgende: 

Det blev snakket om Housing First. 

Der var orientering fra forvaltningen, ift. regerings udspil og et ønske om at lukke jobcenteret.  

Der blev snakket socialfrikort. 

Roskilde kommune, har givet 22 udsatte borgere 50.000 kr. de frit kan bruge på ting der skal bringe 

den tættere på arbejdsmarkedet, som del af en forsøgsordning. 

Rådet blev spurgt om nogen i rådet havde erfaringer med lange ventetider på enkeltydelser. 

Der kommer senere et arbejdsmøde hvor udvalget, beslutter hvor, hvad deres studietur skal være. 

Roskilde kommune har udarbejdet en fordelingsnøgle, til uddeling af §18 midler.  

 

Holbæk udsatteråd. 

Helle formidler. 

Der har ikke været holdt noget møde i 2023 endnu. 

Der er blevet sendt et skriv rundt til udsatterådets deltager ift. til relevante høringssvar i 

kommunen. 

 

2. Svar fra Slagelses borgmester på Juletræ, fra juleaktion. 

Tobias formidler: 

Slagelse rådhus har kvitteret for det juletræ som udvalget afleverede efter juleaktion i Slagelse. På 

juletræet fra der budskaber fra Slagelses borgere ift. hvad de ønsker for byens borgere. 

 

3. Generalforsamling. 

Der afholdes generalforsamling 1 marts på Karlsvognen.  

Carsten kontakter Karlsvognen og spørg om udvalget må være der. 

Maja og Carsten er valgt ind for 2 år i 2022. 



Susanne Moos er på valg til 2 år i 2021. 

 

 

 

 

4. §18. 

Holbæk har bevilliget 10.000 kr. til 2023 og 2042 

Roskilde har bevilliget 10.000 kr. til 2023. 

Carsten har søgt hos Kalundborg, der er ikke modtaget svar herfra og det aftales at Tobias følger på  

Kalundborg. 

 

5. Evt. 

Udvalget ønsker at der købes Mayland kalender til udvalget deltager. 


